
Zápis z iednání Kraiské radv konané dne 16. 12. 2014 v 15:00 hodin

Místo: Jihomoravská krajská organizace ČUS, Vídeňská 9, Brno

Přítomni: Jakub Koudelka, Pavel Blaha, Jiří Zorník, Rudolf Drnec, Jaroslav Štěpán, Josef Vrba, Petr
Šíma, Jiří Konicar, Rudolf Potsch, Pavel Korvas, Hana Dudlová

om]uveni: Štcpan Říha, liříSýkora, JUDr. Pavel Vrážel

Jednánízahájil a řídil předseda Jm KO ČUS pan Pavel Blaha dle následujícího programu:

1. kontrola plnění úkolů

2. HospodařeníJm KO ČUS

3. Okresnía krajské SCS

4. Organizace ankety Sportovec okresu

5, lnformace, různé

Jakub Koudelka, manažer SCS představuje krajské radě paní Hanu Dudlovou z ČASPv, projednává se
jejich vstup do JMK ČUS, předkládá se žádost o přijetí. Pavel Blaha doplňuje, že je potřeba předložit
ještě stanovy Čnspv.

Dále pokračuje pan Koudelka shrnutím porady krajských manažerů v Nymburku, kde se projednávalo
financování a aktuality v roce 2015.

V plánu na 2015 je částka 150 mil. korun pro fungování ČUs, Čov a SoKoLU.
Finanční prostředky na fungování Servisních center sportu budou pravděpodobně obdobné jako

v roce 2OL4, otázkou ovšem je, jak to bude s finančními prostředky pro malé kluby.

Sportovnísvazy budou mít pravděpodobně v roce 2015 navýšeníoproti roku 201,4.

Pan ministr Chládek slíbil 300 mil., zatím se ovšem netuší, co na tom bude pravdy.

p. Koudelka: shrnutíekonomického výsledku porady manažerů z Nymburka (pravděpodobně) :

- kraje budou mít dostatek finančních prostředků

- okresy budou mít dostatek finančních prostředků

- TJISK jsou v řešení, ale zatím to nevypadá příliš dobře (i v rámci boje v ČOV)

Dotace 2016

MŠMT změnilo podmínky a to především v rámci spoluúčasti na dotaci.
Nyní budou muset splnit sportovní svazy spoluúčast 30%, kluby spoluúčast 50% a subjekt, ktený bude

o dotaci žádat, bude muset mít majetek ve vlastnictví.



Dále se uvažuje o vzniku nadačních fondů pro podporu mládeže.

Pro rok 2015 uvolnítvtŠvr pro dotace 820 mil. korun.

Financování2Ot5

Na sportovní svazy již přišli finanční prostředky z íoterií a hazardu.

JMKO ČUS je nynístabilizovaná a pan hejtman Hašek má v plánu uvolnit peníze do TJ a SK.

Sportovní akademie

Pavel Blaha: Fotbalová akademie - proběhlo jednání pana Haška s reprezentačním trenérem.
Vyskytl se zde problém a to, že v Brně není ideální místo pro tuto akademii, jelikož zde není žádné
kom pletní sportoviště.

Další problém je, že nejde spojit děti ve věku 14-15 let se studenty středních škol (v rámci výchovy).

Bylo by vhodné kontaktovat Fakultu sportovních studií, ať rozeberou tuto problematiku.

Vize režimu fotbalové akademie je aby se zde hráči/studenti zdržovali od pondělí do čtvrtku a na pá,

so, ne jezdili hrát do svých mateřských klubů.

Organizace ankety sportovce JMK

- nebude konat Brno

- v lednu proběhnou okresnígalavečery
- 5. 3. 2015 proběhne galavečer Sportovce Jihomoravského kraje

ukončení členství v radě

Na Jm KO ČUS přišly tři dopisy o ukončeníčinnostiv Radě Jm Ko ČUs. gudou přílohou tohoto zápisu.

úkofu:

- Připravit termíny, kdy se koná jaký galavečer + termín nominací na Sportovce JMK a rozeslat

svazům

- Dodat v,ýsledek hospodaření2OL4, upravit zápis ze dne 19. 9.2OI4 a to usnesenív bodu ll.

Dne 13. t. 2Ot5 proběhne v Mikulově konference o financování sportu. Po této konferenci se

rozhodne další termín jednání krajské rady.
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kvěrem poděkoval pan Pável Btaha všem přítomným členům za kva|ifikované jednání a ukončil
jednání krajské rady.
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Pavel Blaha

předseda.tm xo čus

V Brně dne 16.12.2014

Zapsala: Kateřina Tichá



Jihomolavské krajské organizace ČUS
Ví_deň§ká9
639 00 Brno
tel.:72I0117 692

V Břeclavi, 10.6.2aI4

Dobný den,
odstupuji zpozice členky tr<rajského rnýboru Jihomoravské laajské organizace ČUS v nrne.

S pozdravem

Sedláková Magdalena
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Vtižený pan
P.avel Blaha,
předsedaJmKo ČUS

věc: Žádost o uvolněníz členswív Radi Jmko čus

Vážený pane předsedo,

žádám vás o uvolnění z členství v Radě JmI(o Čus ze zdravotního důvodu.
Děkuji za pochopení.

Zdravím Vás i ostatní členy Rady JmKO ČUS.

V T;ýnci 22.9.2014

Anežka kučerová
štohi too
69154 Týnec
tel.604384990
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JínX? EUS
p.Pave] Bláha

Vldaňská ?
ó3? ffi Brrc

á.I1.2ol4

?znanuji tťnto ukcrtěení činrrlati v Á'adÉ .ťhclrrrrar,rskd arganizaca §lJE.

§ ruzdraven

fte6u.,r/
Jitka Laranxau,á


